
Kako
upravljamo
s poslovnimi
prostori

Na to vprašanje so člsni jzviinega
sveta občtnske skupščine pred krat-
kim prejcli informaciju samoupnvDe
stanovanjske skupnosti. Gre za 82
poslovnih prostorov v družbeni lasti,
ki z njimi upravlja stsnovaDjska
skupBost m so v staoovanjskih hišah.

Vprašanje je postavljeno predv-
sem s stališča gospodarjenja, saj je
tudi letos — kot že več let nazaj —
ostala najemnina nespremenjena in
znaša v povprečju za občino 10,70
din za m2; vprašanje pa je bilo naroe-
njeno tudi oceni, kako perspektivno
uresničevati sprejeta stališia o ra-
zvoju storitvene obrti.

lz poročila stanovanjske skupnosti
je razvidno, da bodo višje najemnine
uveljavljene s 1. januarjem 1982, kar
je opredeljeno v aneksu k srednje-
ročnemu planu, pa tudi skupščina
stanovanjske skupnosti se je zavzela,
da mora biti vse pripravljeno za uve-
Ijavitev novih najemnin 1. januarja
1982.

Povečanje najemnin za 10,70
din/m2 je sicer velik dvig, vendar gre
za 14 Iel stare najcmne pogodbe in
od takral tudi nespremenjene naje-
mnine.

Člani izvršnega sveta so se sezna-
nili z uporabo obstoječih poslovnih
prostorov in načinom oddaje, pri ka-
teri sodelujc KS in komitc za druž-
beno pJaniranje občinske skupščine.
Ocena in sklep sveta sta bila, da je
treba preveriti možnost usp>osobitve
starih stanovanj za poslovne prostore
in za racionalno izrabo namenskega
izkoriščanja skupnih prostorov v
novih stanovanjskih objekcih v sose-
skah, kjer je čuliti največje pomanj-
kanje storitvene obrti.

lnvestidje za nakup poslovnih
prostorov, iz aneksa srednjeročnega
plana stanttvanjske skupnosti občine
pa je razvidno, da bomo srcdstva
amortizacije poslovnih prostorov
združevali v mestu zato, da bi investi-
rali v nove poslovne prostore v sose-
skah, ki jih še gradimo. Pri lem velja
razrnisliii, ali gradili poslovne pro-
store v pritličjih stanovanjskih ob-
jektov ali kot ločene objekte, saj je
za življenje soseske pogoj sočasno
delovanjc tudi storitvenih dejavno-
sti.
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